
ODVOZ KOSOVNEGA MATERIALA V CENTRU

Dvesto kubikov ropotije
Štab za civilno zaičito v naši občini je nedavno v našem glasilu

pozval občane, naj izpraznijo podstrešja, ko bo Javna higiena
pobirala kosovni material. Navlaka pod strehami je zlasti v sterej-
ših stavbah lahko huda nadloga in posebej nevama, če pride do
požara.

Vse kaže, da so se naši občani kar odzvali vabilu, saj so delavci
tozda Javna higiena, kakor je povedal Leopold Mandič, opazili, da
je bilo med kosovnim materialom kar precej nerabljenih reči s
podstrešij.

V zadnji pobiralni akciji so tako nabrali v Centru okrog 200
kubikov kosovnega odpadnega materiala. Med ropotijo je bilo
skoraj največ starega nerabnega pohištva. Zanimivo pa je, da je
med odpadki vse manj bele tehnike. Nova je postala tako draga, da
Ijudje popravljajo staro, dokler se le da.

Posebnih težav niso imeli. Ponekod so občani malce zamudili pa
so delavci kasneje odpeljali material, pri Riu pa ga niso imeli kam
postaviti zaradi ozkega pločnika, a so se kasneje le nekako dome-
nili, le počakati so morali na ponedeljek. V glavnem pa so bili
zbiralci kar zadovoljni z disciplino občanov in je vse potekalo, kot
je bilo treba. Naslednja akcija zbiranja kosovnega odpadnega
materiala bo marca.

Koliko so občani dejansko očistili podstrešja, tega pa vseeno še
ni mogoče ugotoviti. Kakor so rekli na štabu za civilno zaščito, se
bo to pokazalo ob vajah in analizah, ki jih pripravljajo. O tem pa
bomo pisali prihodnjič, ko bodo rezultati znani.
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